
Voorzitter, 
 
Allereerst onze complimenten voor de voorliggende programmabegroting, en dank voor alle 
inspanningen die hiertoe geleid hebben. Een leesbaar stuk, dat mag ook gezegd worden. 
Financieel gezien ziet het er solide uit, ook voor de komende jaren. Wij constateren daarbij 
dat een lichte stijging van de ozb, in lijn met de stijging van de consumentenprijzen, 
onvermijdelijk is. Met deze beperkte verhoging kunnen wij dan ook leven.  
 
Met betrekking tot de afvalstoffenheffing is de stijging wat groter, maar dat werd reeds 
voorzien. De reserve raakt langzaam leeg, dus we moeten hier in de komende jaren naar 
een kostendekkend niveau. Wel hopen wij dat het te realiseren alternatief voor de 
afvalfiets, op redelijke termijn, hier zal leiden tot een kostenreductie, die wij aan onze 
inwoners kunnen doorberekenen. Uiteraard is duurzaamheid, zowel qua financiën als 
milieu, cruciaal voor een breed gedragen afvalstoffenbeleid. 
 
Ons weerstandsvermogen is dik in orde, waardoor de financiële risico’s ruim zijn afgedekt. 
Maar dat betekent niet dat er geen risico’s zijn. Twee springen er voor de VVD uit, te weten 
de jeugdhulp en de toestand van het wegennet. 
 
De jeugdzorg blijft een zorgenkindje. Het budget dat we hiervoor van het Rijk krijgen is 
volstrekt ontoereikend. Dat betekent dat Waalre ongeveer een miljoen uit eigen middelen 
moet bijpassen, geld dat we ook graag aan andere zaken zouden besteden. Weliswaar zijn 
we vorige week verblijd met een uitkering uit het fonds tekort gemeenten, dit voelt toch als 
een druppel op een gloeiende plaat. Voor de langere termijn is de situatie niet houdbaar. 
We moeten nu echt meer grip krijgen op de uitgaven. De VVD zal dit onderwerp dan ook 
kritisch volgen. 
 
Vervolgens ons wegennet. We kunnen allemaal dagelijks zien dat dit aandacht behoeft, en 
dat er flink wat achterstallig onderhoud weg te werken is. Daarbij is een aanzienlijk deel van 
onze wegen aan het eind van zijn levensduur, voor deze wegen is rehabilitatie nodig. Voor 
de VVD staat voorop dat de kwaliteit van onze wegen, fiets- en voetpaden moeten passen 
bij het kwaliteitsniveau van Waalre, en dat wij hier investeringen zullen moeten doen. 
Gelukkig is Waalre hier ook toe in staat, maar dit heeft natuurlijk gevolgen voor onze 
reserves.  
 
Genoeg reden dus voor de VVD om in het algemeen waakzaam te blijven met betrekking tot 
de uitgaven. 
 
Wat betreft de N69 zijn wij verheugd dat de kogel sinds enige maanden eindelijk door de 
kerk is. Er kan begonnen gaan worden met de aanleg van de Westparallel, wat voor Waalre 
de herinrichting van de Eindhovenseweg en Den Hof, en daaraan gekoppeld de hoognodige 
kwaliteitsimpuls voor Den Hof, dichterbij brengt. Wij zien straks ook graag een HOV-lijn 
gerealiseerd worden op de Eindhovenseweg, om de bereikbaarheid te bevorderen. 
 
Dit alles zal nog enkele jaren op zich laten wachten. Maar de VVD wil nu al voortvarend aan 
de slag gaan. De aantrekkelijkheid van het winkelgebied Den Hof moet op korte termijn 
verbeterd worden. Daarbij moeten we kijken naar creatieve oplossingen om ondernemers 



te stimuleren zich in het centrum te vestigen. De VVD wil dit op korte termijn samen met 
onze ondernemers gaan invullen, om het ondernemersklimaat voor ons MKB nog verder te 
verbeteren. 
 
Gratis parkeren en voldoende parkeergelegenheid zijn daarbij in ieder geval van groot 
belang. In Waalre-dorp is de parkeergelegenheid op de Driehoek zelfs onontbeerlijk voor de 
leefbaarheid en aantrekkelijkheid van het centrum. De VVD zet dan ook in op behoud van 
de parkeerplaatsen op de Driehoek. 
 
Als laatste wil ik nog stilstaan bij de veiligheid. We lezen regelmatig in de krant over de 
ondermijnende criminaliteit in Brabant. Alhoewel dat voor de inwoners niet altijd zichtbaar 
is, verdient dit onze volle aandacht. Ook cybercrime is een toenemend probleem. Steeds 
meer misdaad vindt plaats via internet, en dit raakt onze inwoners ook direct. Gezien deze 
ontwikkelingen steunt de VVD dan ook de wens voor extra capaciteit op het gebied van 
veiligheid.  
 
Maar de VVD wil verder ook kijken of we het veiligheidsgevoel voor onze inwoners op een 
meer directe manier kunnen vergroten. Wijkagenten zijn de ogen en oren van de buurt. Wij 
willen graag de wijkagent dichter bij onze inwoners brengen. Daarbij denken we 
bijvoorbeeld aan de mogelijkheid van een spreekuur in het Huis van Waalre. Ook deelname 
van wijkagenten in de buurtpreventie Whatsapp-groepen kunnen we verder stimuleren. Zo 
kunnen inwoners van Waalre hun zorgen en aandachtspunten direct kenbaar maken, en 
kunnen ze terugzien dat hierop actie genomen wordt. 
 
En overigens ben ik van mening, dat de grote zaal in ons Huis van Waalre ook voor de 
harmonie van Waalre prima geschikt is om te toeteren … 
 
Dank u wel. 
 
 
 
 
 
 
 
 


